


致各位客戶，
Dear Customers,

If you have questions regarding this manual, please consult the agent or an authorized party for their
professional advice.

如果閣下對本說明書有任何問題，請聯絡代理商或合資格的專業人士提取意見

Children, elderlies and people with disabilities are only allowed to use this electric water heater if they 
are under the supervisions of an adult or a person responsible for their safety to  prevent from scalding 
or other injuries. 

兒童、長者及殘疾人仕必須由成人或監護人的陪同下才可使用本電熱水器，以
免發生燙傷或其他意外。

本電熱水器必須正確連接地線，才可使用。
This electric water heater MUST be properly earthed before use.

本電熱水器必須經由合資格的工程人員安裝及測試，才可使用。
All installation or inspection MUST be carried out by a quali�ed technician.

All customers MUST read this Installation and Operation Manual before installing and using your 
electric water heater. It is advised to keep this manual for future reference.

請閣下於安裝及使用電熱水器前，細閱本安裝及操作使用說明書，並保留此說
明書作日後參考。

榮獲  I S O 9 0 0 1 :  2 0 1 5  生產管理認證
Awarded ISO9001:2015 The Management System

維修服務熱線
Service Hot-line

榮獲香港工業總會優質標認局頒發
Awarded Hong Kong Q-Mark Product Scheme

請確保兒童遠離本機。
Keep the appliance away from children.

請照顧好小孩，不要讓小孩把玩本機。
Children should be supervised to ensure that they do not play with the appliance.

多謝選購真富JN(S)花灑儲水速熱式電熱水器系列。
Thank you for choosing Jenfort JN(S) Series Single Point Shower Storage Speedy Heat Type Electric 
Water Heater.
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